
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

konaného dňa 20. máj  2015 

 

 

Prítomní:  Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

 

Poslanci:  p. Ľuboš Čajnák, p.  Ladislav Hutka,  p. Ľubomír Kubek, Ing. Martin Lenárt, 

p. Lýdia Rúfusová,  p. Peter Tekel, Ing. Milan Vlček,   

p. Eva Vlčková p. Renáta Karnová – o 17:33 h. vošli do rokovacej miestnosti 

 

Ďalší prítomní:  p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

                          p. Miriam Pallová – samostatný odborný referent 

Návrh programu zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva      

4. Rozpočtové opatrenie č. 2/2015  

5. Príprava kultúrnych podujatí – Porubčanský pltník, Výstup na Slemä 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Záver 

1. Rokovanie OZ otvorila Mgr. Gazdičová, starostka. Privítala všetkých prítomných.       

Starostka konštatovala, že prítomní sú 6 poslanci a OZ je uznášaniaschopné. Navrhla 

bod 4 doplniť o informáciu o prijatí rozpočtového opatrenia č. 3/2015 

Obecné zastupiteľstvo Obce Liptovská Porúbka  

     

   Schvaľuje program zasadnutia. 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva      

4. Rozpočtové opatrenia č. 2/2015 a č. 3/2015 

5. Príprava kultúrnych podujatí – Porubčanský pltník, Výstup na Slemä 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Záver 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 6 

   Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, Ľubomír Kubek, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček 

   Zdržali sa: 0 

   Proti: 0 

 

 



 

2.P. starostka navrhla do návrhovej komisie: p. Ladislava Hutku, p. Ľubomíra Kubeka a 

Ing. Martina Lenárta, vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za 

overovateľov zápisnice určila: p. Lýdiu Rúfusovú a p. Ľuboša Čajnáka. Predseda 

návrhovej komisie prečítal návrh uznesení. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Liptovská Porúbka  

 

   Volí návrhovú komisiu v zložení: p. Ladislav Hutka, p. Ľubomír Kubek a Ing. Martin   

  Lenárt,  

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 6 

   Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, Ľubomír Kubek, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček 

   Zdržali sa: 0 

   Proti: 0 

 

3.Kontrola plnenia uznesení č. 60-67 zo dňa 22. 4. 2015. Starostka konštatovala, že 

uznesenia sa plnia priebežne. 

   Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

 Berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesení OZ  č. 60 - 67 zo dňa 22. 04. 2015  

 a konštatuje ich splnenie. 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 6 

   Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, Ľubomír Kubek, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček 

   Zdržali sa: 0 

   Proti: 0 

4. Informácia o prijatých Rozpočtových opatreniach č. 2/2015  a 3/2015, ktoré 

 starostka schválila v zmysle zásad nakladania s finančnými prostriedkami obce. 

 Tieto rozpočtové opatrenia poslanci dostali s materiálmi.   

  Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

   Berie na vedomie informáciu o prijatých rozpočtových opatreniach č. 2/2015  

a 3/2015, schválených starostkou obce. 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 6 

   Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, Ľubomír Kubek, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček 

   Zdržali sa: 0 

   Proti: 0 

 

 



 

5. Príprava kultúrnych podujatí Porubčanský pltník a Výstup na Slemä, termíny podujatí 

OZ schválilo, bolo potrebné dohodnúť kultúrny program. Porúbčanský pltník sa koná v 

sobotu 18. júla. Je potrebné zabezpečiť krátky kultúrny  program pre účastníkov splavu 

pri moste.  V minulosti program zabezpečovali  divadelníci ATAK 9 z Dovalova a Šapo 

z Ploštína. Tričká pre účastníkov splavu po  minulé roky vyšili v chránenej dielni. 

Starostka hovorila s veliteľom hasičov Ing.  Petrom Hutkom, hasiči sú ochotní 

zabezpečiť občerstvenie a grilovačku pre  účastníkov splavu v objekte RD č. 102.  Dňa 

22.augusta 2015 sa uskutoční Výstup na  Slemä, na popoludnie bude treba zabezpečiť 

kultúrny program a atrakcie pre deti. Po krátkej diskusii predseda návrhovej komisie 

prečítal návrh uznesení. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Poveruje zamestnancov obce osloviť divadelný súbor Atak 9 z Dovalova pre     

zabezpečenie kultúrneho programu na akciu Porúbčanský pltník. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 6 

   Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, Ľubomír Kubek, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček 

   Zdržali sa: 0 

 Proti: 0 

 

 Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Poveruje zamestnancov obce osloviť hudobné skupiny Sliačske mokváne  a Ploštín 

Punk pre zabezpečenie kultúrneho programu a osloviť miestnych  podnikateľov pre 

zabezpečenie občerstvenia na akciu Výstup na Slemä. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 6 

   Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, Ľubomír Kubek, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček 

   Zdržali sa: 0 

 Proti: 0 

 

Zároveň poslanci diskutovali o určení podmienky pre zabezpečenie občerstvenia na 

akciu Výstup na Slemä. Poslanci poverili zamestnancov obce, aby oslovili podnikateľov 

v obci s ponukou možnosti bufetového predaja na akcii Výstup na Slemä. A dohodli  sa 

na podmienke pre stánkový predaj - dodanie cien do tomboly  v celkovej sume 60 €. 

 

 

 

 

 



 

6. Rôzne - starostka informovala:                                        

Dňa 13. 5.2 015 sa konala kolaudácia domu smútku – nesúhlasné stanovisko dal 

Inšpektorát práce Žilina (IP) z nasledovných dôvodov:                                                                                                             

- okná s nízkym parapetom nemajú pred presklením umiestnenú ochrannú konštrukciu                     

- vonkajšie schodisko od cintorína nie je vybavené držadlom (zábradlím)                                            

- vstupná rampa pre imobilných občanov nie je po obidvoch stranách vybavená 

zábradlím a držadlom                                                                                                                                                        

- nie je ukončená elektroinštalácia nad vstupom do domu smútku – chýba svietidlo 

nad vchodom od cintorín                                                                                                                                                   

Na uvedené nedostatky upozornil zástupca IP už pri vydaní stavebného povolenia, 

avšak dodávateľ stavby a stavebný dozor tieto pripomienky nezohľadnili pri realizácii 

stavby. Po odstránení uvedených nedostatkov Inšpektorát práce Žilina vydá súhlasné 

stanovisko ku vydaniu kolaudačného rozhodnutia. P. starostka komunikovala s  p. 

Pavlom Čajkom, ktorého stavebná firma mám pomôže odstrániť nedostatky vytknuté 

pracovníkom Inšpektorátu práce.                               

- v dňoch 20. – 22. mája prebieha v rámci RVC Štrba  školenie a odborná príprava 

správcov pohrebísk. Za obec sa tohto školenia zúčastňuje p. Jana Benková, ktorá získa 

odbornú spôsobilosť po absolvovaní skúšky na Regionálnom úrade verejného 

zdravotníctva v Žiline.                                   

- Ministerstvo hospodárstva SR zverejnilo 30. 4. 2015 výzvu na predkladanie žiadostí 

o NFP na podporu obnovy verejného osvetlenia, výzva je otvorená do 30. 9. 2015. 

V rámci tejto výzvy je možnosť získať finančné prostriedky len na rekonštrukciu 

existujúceho verejného osvetlenia. Výška pomoci na jedného príjemcu sa pohybuje 

v rozpätí 10 000 – 750 000 Eur, pričom spolufinancovanie zo strany obce je 5% 

z rozpočtu projektu. V prípade, že OZ schváli zapojenie obce do tejto výzvy,  pre 

krátkosť času pani starostka navrhla, aby žiadosť a projekt spracovala odborne 

spôsobilá osoba. Výdavky na vypracovanie projektovej dokumentácie dodávateľským 

spôsobom sú považované za oprávnené výdavky. Po krátkej diskusii predseda 

návrhovej komisie p. Ladislav Hutka prečítal návrh uznesenia. 

 Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

 A, Súhlasí so spracovaním projektu dodávateľským spôsobom v rámci výzvy 

Ministerstva hospodárstva Slovenskej republiky o nenávratný finančný príspevok na 

podporu obnovy verejného osvetlenia miest a obcí.. 

  B, Súhlasí so spolufinancovaním projektu v rámci výzvy Ministerstva hospodárstva 

Slovenskej republiky vo výške 5% z celkových nákladov. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 6 

   Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, Ľubomír Kubek, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček 

   Zdržali sa: 0 

   Proti:  0 

 



- dňa 7. mája sa zástupcovia obce stretli s primátorom mesta Liptovského Hrádku               

Mgr. Branislavom Trégerom PhD.. Stretnutia sa zúčastnili: starostka, p. Danuša 

Beláková, p. Lýdia Rúfusová, p. Ľuboš Čajnák a Ing. Milan Vlček. Od vedenia  mesta 

zástupcovia obce dostali prísľub, že výtlky (jamy) na miestnej komunikácii  popri 

Váhu zabetónujú, pretože mesto nemôže rekonštruovať miestnu komunikáciu 

z dôvodu nevysporiadaných pozemkov  a niektorí užívatelia cesty odmietli združiť 

finančné prostriedky. 

7. Starostka otvorila diskusiu.                                  

p. Ľuboš Čajnák  –   treba vyzvať p. Janu Králikovú za Váhom  a opätovne vyzvať p. 

Jána Šlauku na odstránenie skál a betónových prekážok, ktoré umiestnili v páse zelene    

pred  rodinnými domami a upozorniť ich na porušovanie zákona o pozemných 

komunikáciách, pretože týmto ohrozujú plynulosť a bezpečnosť cestnej premávky, 

ako aj zdravie občanov.  Zároveň upozornil na skutočnosť, že nie všetci občania 

používajú  prezuvky na multifunkčnom ihrisku.   

 17:33 p. Eva Vlčková a p. Renáta Karnová vošli do rokovacej miestnosti. 

 P. starostka informovala poslancov, že obec podala žiadosť na Úrad práce, sociálnych 

 vecí a rodiny Liptovský Mikuláš  o nenávratných poskytnutie finančných prostriedkov 

 na novovytvorené pracovné miesta - správca multifunkčného ihriska. Ak žiadosť bude 

 vybavená kladne, správcovia ihriska by mali nastúpiť od 1.6.2015 na pracovný pomer 

 na dobu určitú.                                                                                                                           

 Dňa 14. 4. 2015 sa konalo pracovné stretnutie k príprave PHSR (plán hospodárskeho 

 a sociálneho  rozvoja)  a rozvojovej stratégie. Za spracovateľov PHSR sa ho 

 zúčastnili: Mgr. Vlasta Körnerová a Ing. Ingrid Pavlíková a za obec: Mgr. Janka 

 Gazdičová, Miriam Pallová, Evka Vlčková, Ing. Milan Vlček, Lýdia Rúfusová, Aneta 

 Králiková a Tomáš Koky.  

 

8. P. starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť a konštatovala, že najbližšie 

rokovanie OZ sa uskutoční podľa schváleného harmonogramu 17. júna 2015 o 16:30 

hod..    

 

   Zasadnutie bolo  ukončené o 18:05 hod.. 

 

 

Zapísala: p. Miriam Pallová                  ........................................              

 

                                                                                                                                          

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová                   ........................................  

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  : p. Ľubomír Čajnák ......................................... 

 

 

            p. Lýdia Rúfusová ......................................... 


